



PASOU
帕硕

广州市帕硕汽车零部件有限责任公司
PARTSOURCE PRODUCTS LIMITED
Mob/Wchat: 13002012820
E-mail: miles@partsource.cn

www.partsource.cn

原厂品质 国内卡车配件

CHINESE TRUCK PARTS

قطع غيار الشاحنات الصينية

www.partsource.cn



PASOU
帕硕

向上是一种习惯
专业是一种态度
伟业的建立
不在能知
乃在能行
只有理想和奋斗才能硕果累累
心无旁骛
初心如磐
用精益求精的标准制造出最好的卡车配件
成为令万千客户满意的口碑企业
帕硕一直在努力

PASOU

Up is a habit
Professionalism is an attitude
The establishment of Albert
Not knowing
It's OK
Only ideals and struggles can be fruitful
Heartless
Initial heart
Create the best truck accessories with the standards of excellence
Become a word of mouth company that makes thousands of customers satisfied
PASOU has been working hard

ABOUT US

关于帕硕

广州市帕硕汽车零部件有限责任公司成立于2013年，是国产轻、重型卡车的出口售后市场专家，主营业务是中国品牌汽车零部件出口，提供各种中国卡车配件，凭借经验丰富的专业团队、质量一流的产品以及以客户为先、快捷高效的服务，我们赢得了全球数十个国家的客户信赖，产品远销东南亚、中东、非洲、东欧、南美等地。我们为品牌江淮、福田、东风、解放、跃进、江铃、重汽、陕汽、华菱、红岩、北奔等提供全系列产品，是您可靠的业务合作伙伴。我们专业提供优质的配件，为江淮、福田、东风、解放、跃进、江铃、重汽、陕汽、华菱、红岩、北奔等全系列产品。

Guangzhou Partsource, founded in 2013, is the export of domestic light and heavy trucks after - sale market experts, our main business is export brand auto parts in China and offer all kinds of truck accessories in China. With the experienced professional team, first-class product quality and customer first, fast and efficient service, we win the trust of the customers in dozens of countries around the world, our products are exported to southeast Asia, the Middle East, Africa, eastern Europe, South America and other places. We provide a full range of products for the brands of jianghuai, futian, dongfeng, jiefang, yuejin, jiangling, sinotruk, shaanxi automobile, hualing, hongyan, beiben, etc. We are your reliable business partner.



PASOU[®]
帕硕

WE SUPPLY BELOW

Engine Gearbox Assy
And All Engine Spare Parts:



[朝柴]发动机

CYQD32 CYQD32T CY4100Q CY4100ZLQ CY4102Q
CY4102BQ CY4102BZQ CY4102BZLQ CY4102-C3B
CY4105Q CY6102Q CY6102BQ CY6102BZQ
CY6102BZLQ CY6105BQ CY4D47T1 CY4102-C3B



[锡柴]发动机

WX4110 WX4110Z/A5 WX4110ZL WX4113
WX4113Z WX4DF2 WX4DF2-13 WX4DF3 WX4DX
WX4DX22 WX6110A WX6110/125 WX6110Z
WX6110ZL WX6113(BK) WX6113Z(BKZ) WX6DF1
WX6DF2 WX6DF3 WX6DF2D WX6DL WX6DL2



[东风]发动机

EQ491 EQ491I(电喷) EQD6102(风神)
EQ6102DT EQ6100



[东风康明斯]发动机

6BT 4BT 6CT ISDE180-30 L345/L300 L340
L375 ISLE ISDE ISI ISB



[云内]发动机

CN490QB CN490ZQL YN495QB YN4100QB
YN4100B-2 YN4100BZ YN4100QBZL
YN4100QBZL-2 YN4102QB YN4102QBZ YN4102QBZL
YN2100QB YN3100QB YN2102QB YN4D32ZL
YN4D30ZL YN4D42ZL



[玉柴]发动机

YC41080 YC4108ZQ YC4110Q YC4110ZQ YC4110ZLQ
YC4E180-30 YC4112ZQ YC4112ZLQ YC4F
YC4G210-30 YC4F100-30 YC6105QC YC6105ZQC
YC6105ZLQ YC6J230-30 YC6108Q YC2115/YC2115ZQ
YC6108ZQ YC6108ZLQB YC6112ZQ YC6112ZLQ
YC6G240-30 YC6L YC6L330-30 YC2105 YC2108



[全柴]发动机

QC2105 QC2110 QC2115 QC380 QCN385 QCN390
QC480 QC480ZLQ QC485 QCN485 QC490
QCN485ZLQ QC490 QCN490 QC490QB QCN490ZLQ
QC495Q QC495L QC4102Q



[三菱]发动机

4G63 4G64



[江淮动力]发动机

HFC4DA1 HFC4DA1-1 HFC4DA1-2B



[扬动]发动机

YD380 YD480 YD485 YDN485 4YDAK YSD490
YD4100Q



[潍柴]发动机

WP10 WD615 WD12 WD615-II(欧2) WD618
WF495 WF4100



[大柴道依茨]发动机

CA498/4D32 CA4D32TC CA4D32-09 CA4DC2
CA4DF2 CA6110A CA6110BZB CA6110ZW
CA6110ZL(A) CA6DF CA6113 CA6113B CA6113BZ
CA6DE1 CA6DE1-24 CA6DE2 CA6DE3-18E3
CA6DF1 CA6DF2 BF6M BF4M



[北汽福田]发动机

BJ491 BJ483 BJ483ZQB(4D22) BJ493 BJ493ZQ
BJ486ZQ



[常柴]发动机

CC485 CC480 CC4L68 CC4L88 ZN490QA



[JMC]发动机

4JA1/B1 493ZQ/4JB1-T 4ZE1 4BC2 4BD1 4BE1
4BG1 4HF1 6BD1 6BG1



[扬柴]发动机

YZ485 YZ485ZLQ YZ380 YZ495 YZ4110 YZ4102
YZ4102QB YZ4102ZQ YZ4102ZLQ YZ4105QF
YZ4108 YZ4105ZLQ YZ4108 YZ4108ZLQ YZ4110
YZ4105QFK



[江动JD系列]发动机

JD295 JD2100 JD2102 JD2105 JD2110 JD2115
TY2100 TY2102 Ty2100



[上柴]发动机

D6114A D6114ZQ D6114B D6114ZQB/D6114D9
D6114ZLQ



[新柴]发动机

XC485G XC485N NB485B XC490 XC495 XC498



[常州常通]发动机

CT2100 CT2105 CT2108 CT2110 CT2115 CT2120



[雷沃动力]发动机

PHASER110TI-135TI PHASER160TI-230TI



[TOYOTA丰田]发动机

3Y 3491Q(原4Y) 491Q-E 491Q-EM 495QF-E 4G24
4RB1 4RB2 1RZ 2RZ 3RZ



[南汽]发动机

433 NJ4105



[山东临工]变速箱

LG5-15Q LG5-15D/M/C LG5-20/20EQ/E37Q LG5-
20E58 LG5-20GH LG5-20GZ/M/Y/G LG5-25/EQ
LG5-30 LG5-38B2C LG5-38 LG145 LG145H
LG8-24 LG8-28 LG140 LG140H LG5DYA



[一汽]变速箱

CG4-10 CG5-12 ZQCG5-12 ZQCG5-15T3 CATS5-17
CAS5-20G9B CAS5-20 CAS5-20B CAS5-20E CAS5-
20Y15 CAS5-20/320 CAS5-20K ZQCAS5-20N
CAS5-20QZ(Y) ZQCAS5-20 CAS5-20-66/55 CAS5-
25/25F CAS5-25B CAS5-25C CAS5-25K CAS5-25*7
CAS5-25E59 CAS5-25Q7 CAS5-32 CAS5T90F
CAS5T90G CAS5T108



[法士特]变速箱

16JSS300T 16JS240T 16JS200T 16JS180T 12JS240T
12JS200T 12JS180T 12JS160T 10JSX 10JSQX 10JSD
10JS160 9JS240T 9JS220 9JS200T 9JS180T 9JS18
09JS150 9JS135 9JS119 8JSX180T 8JS95T 8JS85T
8JS85 8JS75T 8JS160T 8JS130T 8JS95T 8JS118
8JS115T 8JS110A 8JS105T 8JS100 8JS125T 7DS
6JS160T 6JS125T 6JS105T 6J90T 6J85T 7JS100
6J82T 6J80T 6J70T 6J60T 6J55T 6DS 5J80T
5J75T 5J100T 4J120T



[韶齿]变速箱

EQ140 EQ145(五档箱) EQ154 SG135
SG650(六档箱)



[东风]变速箱

DF5S30 DF5S55 DF5S1050/EQ17LZ20
DF6S55 DF6S65 DF6S90 DF8S120



[大齿]变速箱

DCSJB0T DCSJ90T DC6J70T DC6J80T DC6J85TZ
DC6J90T DC6J90TA DC6J90TB DCT7100T
DC7J120T DC9J150T DC12J150T/A



[六齿]变速箱

LC5T97 LC5T30 LC5T88 MSC-5S LC5T80 LC6T46
LC6T160 LC5T90 MSCSSA2Q



[清华]变速箱

QHS5-30HF QHS5-30 QHS5-40F QHS5-40HF
QHS145HF QHS145F/F1 QHS140F



[赣齿]变速箱

MSB-5M/5S JC528T1 JC520T/521T MSG5E



[唐齿]变速箱

5RYA(配491) 5RYE(EQ1030) 5DYA(GREAT WALL PICK
UP) 5YD-5YE 5YM-5YM2



[益齿]变速箱

YC5-30 YC5-30Q07 YC5-30Q08 YC5-35 YC5-39
YC5-42



[哈齿]变速箱

CA5-16 HC5-16L22 CA5-38 CA5-48 CA5-75
CA5-85 CA6-80.85 CA6-85 CA7-110 CA6-75H4G
CA7S-120



[万里扬]变速箱

WLY5-20 WLY5-26 WLY6-53HF



[兴化]变速箱

NJ130 NJ131 NJ136 NJ17H-26 NJ17H-30



[清江]变速箱

QJ315 QJ506 QJ505 QJ805 ZF6-90 S5-70



缸套活塞组件

PISTON AS-CYLINDER LINER

ةي عمجال سبكملا ةن او طسا



曲轴

CRANKSHAFT

ت فاش ك نارك



大修包

OVERHAUL PACKAGE

ةم زح حالصإ



离合器片三件套

THREE PIECE CLUTCH PLATE SET

صرق لابلخ مامك ألة عطق ةثالث



连杆

CONNECTING ROD

بيضق طبر



瓦片

TILE

طالب



进气门、排气门

INTAKE VALVE, EXHAUST VALVE

مداعلا مامص ، مامص ءاو هلا لخدم



刹车蹄

BRAKE SHOE

لمارفلا ةيذحأ



机油泵

OIL PUMP

طفنلا خض



空气滤清器

AIR FILTER

ءاوه رتلف



齿轮
GEAR

ريج



皮帶
BELT

مازح



WAREHOUSE/LOGISTICS

仓库/物流

帕硕汽车零部件有限责任公司，从事仓储、集装箱运输、配送等一体化服务的现代化第三方仓储物流，配备完善的物流仓储设施，拥有一支高素质管理团队，具有完善的仓储物流管理系统，专业人员运营。仓储物流一体化，快捷方便。为客户提供配送、运输、分拣、包装与分装、标签、促销产品包装、包装更换、二次包装等系列增值服务，让您更方便放心，再无后顾之忧。

PARTSOURCE Auto Parts Co., Ltd. is engaged in the modernized third-party warehousing logistics of warehousing, container transportation, distribution and other integrated services, equipped with complete logistics and warehousing facilities, has a high-quality management team, and has a complete warehousing and logistics management system. Professional operations. The integration of warehousing and logistics is fast and convenient. Provide customers with a series of value-added services such as distribution, transportation, sorting, packaging and packaging, labeling, promotional product packaging, packaging replacement, secondary packaging, etc., so that you can be more convenient and worry-free, no worries.

帕硕汽车零部件有限责任公司配备了对应的专业人才，有丰富的操作经验。专业的仓库管理人才搭配专业的仓库规划布局，保证了仓储管理方面的效率和面对突发情况时依然能够处理得

Pashu Auto Parts Co., Ltd. is equipped with corresponding professionals and has rich operational experience. Professional warehouse management talents and professional warehouse planning layout ensure the efficiency of warehouse management and the ability to handle well in the face of unexpected situations.

自动化仓储系统能充分利用存储空间，通过计算机可实现设备的联机控制，以先入先出的原则，迅速准确地处理物品，合理的进行库存管理及数据处理。降低对人工需求的依赖。

The automated warehousing system can make full use of the storage space, realize the online control of the equipment through the computer, and process the items quickly and accurately on the principle of first-in, first-out, and reasonably carry out inventory management and data processing. Reduce reliance on labor requirements.



我们诚实、勤奋，赢得了客户的信赖和赞赏。相信帕硕是你更好的选择

We Are Honest, Hard Work, Won The Customer Trust And Appreciation. Believe That PASOU Is Your Better Choice.

销售网络

SALES NETWORK

Products are exported to China, Algeria, Ukraine, Russia, Argentina, Bolivia, Brazil, Ecuador, Syria, Iran, Tanzania, Angola, Sudan, Sri Lanka, the Philippines, Malaysia, Indonesia, Vietnam and other international markets. We provide high-quality accessories for Jianghuai, Futian, Dongfeng, Jiefang, Yuejin, Jiangling, Zhongqi, Shaanxi, Hualing, Hongyan, Beiben and other full range of products. Products are exported to Asia, South America, Africa, the Middle East and other international markets.

产品销售中国、阿尔及利亚、乌克兰、俄罗斯、阿根廷、玻利维亚、巴西、厄瓜多尔、叙利亚、伊朗、坦桑尼亚、安哥拉、苏丹、斯里兰卡、菲律宾、马来西亚、印度尼西亚、越南等国际市场。

我们提供优质的配件，为江淮、福田、东风、解放、跃进、江铃、重汽、陕汽、华菱、红岩、北奔等全系列产品。



OUR SUCCESS A REAL TEAM EFFORT

我们的成功-真正的团队合作

我们协助经销商精准定位市场，由专业人员提供培训，媒体宣传，行业主流媒体专属广告推广，行业主流媒体专属广告推广，提升当地影响力，我们提供礼品，同时为我们企业做宣传。我们提供售后火车物流运输服务，保证客户得到最贴心的售后服务。

We assist dealers to precisely position the market, provide professional training, media publicity, exclusive advertising promotion of the mainstream media of the industry, exclusive advertising promotion of the mainstream media of the industry, to enhance the local influence, we provide gifts, and do publicity for our enterprise.

